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Deemed “the Hendrix of the ukulele,” Hawaii native Jake Shimabukuro is a uke
virtuoso whose music has revolutionized the world's perception of this tiny instrument.
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Showcasing his complex finger work, his songs combine elements of jazz, rock,
classical and traditional music. Our sought-after songbook features note-for-note
transcriptions with ukulele tablature of Jake's masterful playing on all the CD tracks:
Bohemian Rhapsody • Boy Meets Girl • Bring Your Adz • Hallelujah • Pianoforte
2010 • Variation on a Dance 2010 • and more. Also includes two bonus songs that
are not on the CD: “While My Guitar Gently Weeps” – a Shimabukuro sensation on
YouTube, and his hit song “Hula Girl.”

作者介绍:

目录: Bohemian Rhapsody
Boy Meets Girl
Bring Your Adz
Five Dollars Unleaded 2010
Go For Broke
Hallelujah
Hula Girl
143 (Kelly's Song) 2011
Pianoforte 2010
Trapped 2010
Ukulele Bros.
Variation On A Dance 2010
While My Guitar Gently Weeps
· · · · · · (收起) 
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和平

吉他

评论

已经能正常弹《While My Guitar Gently
Weeps》了，但需要非常的投入，否则还是会按错，节奏还有待提高，不过真的是很开
心的事情。《Hula Girl》和《Go For Broke》都是很好的入门曲目，简单又好听。

-----------------------------
拿到书的时候不得不佩服JAKE 听起来是那么简单的Boy meets girl
看到原谱是那么的复杂

-----------------------------
谁打小于五星特么我跟谁急！

-----------------------------
ukulele大师

-----------------------------
其实还没弹完（还没咋开始。。

-----------------------------
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书评

Jake大神第一张演奏专辑的曲目和弦谱。另附赠他演奏的经曲目《While My Guitar
Gently Weeps》的谱子。最简单最容易上手的一首是《Go For
Broke》。其他曲目并不适合新手演奏，拿来练手要联系些时间才会慢慢上手。  
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